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REFERAT FRA ÅRSMØTE I BØMLO TUR OG SOGELAG,
18. MARS 2010, KL. 19.00, PÅ HILLESTVEIT SKOLE.
Det møtte 20 medlemmer, inkl. styret.

Årsmøtet ble åpnet av formann Norvald Nytveit, som ønsket de fremmøtte velkommen.
Formannen leste deretter opp årsmeldingen, som ble vedtatt uten kommentar.
Det ble i tillegg til årsmeldingen, orientert om at det er bestilt 130 m2 kledningsmaterialer til 
Bergeshuset. Etter faglig antikvarisk anbefaling er det bestilt høvlet, som må males med 
linoljemaling.

4  tyske tømmer-lærlinger  vil i perioden 1. mai til 12. juni utføre kledningsarbeidet under 
veiledning av Magne Gravdal fra Folkemuseet.
Regnskapet ble gjennomgått ved kasserer Silje Vorland.
Årsresultatet før salg av Olsahuset viser et underskudd på – kr. 2 164,48. Regnskapet ble 
vedtatt.

Olsahuset er deretter solgt og retter opp dagens regnskaps-status.
Valget ble presentert av Øyvind Monsen fra valgkomiteen.
Leder, nestleder og kasserer i styret sto ikke på valg, sekretær ble gjenvalgt. De 2 
styremedlemmene Berge Olson og Anne Grete Engen tok ikke gjenvalg og nye ble Kåre 
Skippervik og Mie Grover.

Nye valg i arrangementskomiteen ble Ivar Barane, Orcun Matben og John Kr. Bauge, de 
overtok etter Jan A. Monsen, Liv Olson og Hildegunn Strand.
I restaureringsnemnda ble Gisle Monsen og Geir Vold innvalgte, ut gikk Leif E. Barane og Nils 
P. Holme.

Nye i stinemnda ble Mie Grover og Lise Vestvik. Her gikk Liv Olson ut.
Ingen nye i skriftsstyret.
Nytt medlem i valgnemnda ble Ivar Barane, ut gikk Mie Grover.
Under eventuelt viste Bernt Emil Vika de nye hjemmesidene han har produsert for laget.
De finnes nå på www.b-ts.no
Disse nye hjemmesidene har et variert og innholdsrikt omfang og Bernt Emil har lagt et 
imponerende arbeide i denne produksjonen. Alle medlemmene anbefales å gå inn på de nye 
nettsidene våre, her vil de få mye godt å kose seg med.

På Bergeshuset pågår det dugnad og det blir utvask etter snekkerarbeidene før 
skjærtorsdagsturen arrangeres.
Det nye styret fikk i oppdrag å vurdere ny leiepris på Bergeshuset etter rehabiliteringen. Dagens 
leiepris er på kr. 500,-.

Det er nå anskaffet kaffe- og suppeservise til 30 personer. Eivinn Lodden hentet disse 
overskuddsvarene i Stavanger.



Under kaffedrøsen etter årsmøtesakene, fikk de avtroppende styremedlemmene Anne Grete 
Engen og Berge Olson blomster.

Ref.
Odd Engen.
Referat frå møte med nemndene i
Bømlo Tur- og Sogelag 10.05.2010.


